
Bestyrelsesmøde	d.	8.11.2021	
	
Dagsorden	

1. Godkendelse	af	referat	fra	seneste	møde		

Ad.1:	Referat	fra	generalforsamlingen	er	godkendt	

• opfølgning	på	de	beskrevne	actions		

AD:	Se	actions	punkter	nedenfor	

2. Konstituering	

Ad:	Vi	fortsætter	med	samme	konstituering	

3. Gensidig	orientering	fra	bestyrelse	og	formand	
• herunder	opfølgning	på	Naturstyrelsen	og	Kerteminde	kommune	og	forsyning	

Ad:	Tonni	har	rykket	Naturstyrelsen	ang.	bænke	på	Fyns	Hoved	og	skilte	til	Tornen.	De	
er	endnu	ikke	vendt	tilbage	med	svar.	

Marianne	orienterede	om	den	nye	hjemmeside.	

Formanden:	Vi	har	fået	en	henvendelse	fra	et	medlem	ang.	betaling	ved	ledningsbrud	
på	vandledning.	Vi	tager	punktet	med	til	drøftelse	med	kommunen.	

4. Økonomi	og	regnskabsopfølgning	

Ad:	kassebeholdningen	er	dd	272.000	kr.	Dette	er	en	forøgelse	af	formuen	med	50.000	
kr.	i	år.	Der	forventes	udgifter	til	vejene.	Kontingentet	sættes	budgetmæssigt	til	400	kr.	
pr.	husstand.	

5. Vejenes	tilstand		

Ad:	Tonni	bestiller	en	behandling	af	vejene	inden	jul.	

6. Emner	til	beslutning	

Ad:	Bestyrelsen	henstiller	til	alle,	der	bygger/renoverer	i	området	genetablerer	evt.	
skader	på	vejnettet	jf.	drøftelse	på	generalforsamlingen.	

Bestyrelsen	har	fået	henvendelse	fra	medlemmer,	ang.	adgangsforholdene	langs	
stranden	fra	den	nordlige	ende	af	betonmuren	ud	for	Naturstyrelsens	fredede	areal.	
Tonni	tager	kontakt	til	Naturstyrelsen	ang.	dette.	

7. Eventuelt	og	næste	møde	



Ad:	intet		

Næste	møde:	7.02	kl.	19..00	Hos	Tonni	Herluf	Trollesvej	166,	Odense.	

 
 
Actions: 

• Undersøge om fliser ved den tidligere containerplads kan fjernes. Marianne tager kontakt 
• Ønske om flere sten til vejene til fælles afbenyttelse. Tonni bestiller og forhører sig hos 

Erik, om han vil fylde sten i hullerne på vejene. 
• Invitere Kerteminde kommune til et dialogmøde. Henrik tager action på dette. 
• Undersøge hvor de gamle brandveje er – møde med kommunen 
• Cykelsti eller ½ vej til Fyns Hoved – møde med kommunen 
• Rammeplan for området – møde med kommunen 
• Fjernelse af skydeforeningshus på stranden – møde med kommunen 
• Drøfte betaling ved ledningsbrud – møde med kommunen 
• Spørge, igen, om der kan opstilles affaldsstativer på den gamle containerplads – møde med 

kommunen 
• Tonni tager kontakt til naturstyrelsen ang. stenene nord for betonmuren.  

 
  
 


